
Žádost akcionáře Ing. Zdeňka Krůčka, CSc, bytem  o vysvětlení k níže 
uvedeným bodům Zprávy likvidátorů k 30.4.2020 zveřejněné v souvislosti s konáním Valné Hromady 
Společnosti HPH v likvidaci, a.s. 
 
Žádost o vysvětlení  se týká následujících bodů Zprávy, u nichž uvádím specifikaci požadovaného 
vysvětlení: 
 
1.2.  jak a o kolik se dle proklamace snížily náklady na vedení likvidace JUDr D. Mixovou a Tomko a 

partneři VOS? 
1.8.  jak je postupováno v záležitosti uvedeného zjištění škody ve výši 20 mld Kč, způsobené 

Častorálem? Je to obrovská položka, která by měla být vrácena do majetku společnosti a 
akcionářům. Proč o ní není účtováno v UZ 2019? 

2.2.  Uveďte pro nezasvěcené akcionáře, kdo a jak vysoké pohledávky by v insolvenci uplatňoval 
2.10.4.  jaký je stav řízení o úschově u Měsoudu v Praze 2 ? Jak probíhá úschovní, či civilní řízení. Jaký 

je výsledek po dvou letech? Jaké další kroky aktuálně podnikli likvidátoři? 
2.10.15. Proč již 4 roky probíhá řízení o vydání z úschovy? Jaké kroky aktuálně podnikli likvidátoři? 
2.10.6.  a 3.8.  Komu a za kolik Kč byla pohledávka 2875500 Kč postoupena?  
2.10.8.  Jaké konkrétní kroky podnikli likvidátoři k vydobytí pohledávky? 
2.14.2.   Byly tyto akcie rovněž změněny na listinné a snížila se jejich jmenovitá hodnota na 1 Kč při 

snižování ZJ v r. 2019? Jestli ne, tak vysvětlete proč? 
3.3.  Podali likvidátoři stížnost na průtahy soudního řízení? Jestli ne, tak proč? 
3.8.  Komu a za kolik byla pohledávka postoupena? 
3.21.  O jakou výši škody je ČR žalována? 
3.30.  Podal již tedy Vrchní st. zástupce návrh na zabráni věcí? Kdo o jeho opodstatněnosti  

rozhodne? 
5.4.   Jestliže likvidační podstatu společnosti tvoří  především pohledávky, proč o nich není 

účtováno a proč k nim byla vytvořena opravná položka v plné výši? Jak to pak odpovídá 
souladu s účetním zákonem, když společnost vynakládá prostředky na dobývání pohledávek o 
kterých neúčtuje? 

5.11. Proč likvidátoři doporučovali snížení a následné zvýšení ZK, když úpisem získané prostředky 
byly zřejmě převážně utraceny za úpis a nehospodárnou přeměnu zaknihovaných akcií na 
listinné a společnost si na provoz musela zase půjčit. Proč toto řešení považují likvidátoři za 
úspěšné? 

 
V Chodouni dne 25.5.2020 
 

 
 




